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naam overleg: datum overleg:    

derde klankbordgroepbijeenkomst Maasboulevard 13 april 2022  

 
Deze derde bijeenkomst is gehouden op 13 april (deel 1) en op 18 mei (deel 2).  
Het verslag kent daarom ook twee delen. 
 
 
 

Deel 1 – verslag 13 april 
 
 

Aanwezig:  
Sandra de Winter (VVE Terras aan de Maas)          
Pleun Huijgen (VVE toren 1) 
John Westerman (Maasboulevard laagbouw (1-39 en 41-79) tussen toren 2 
en 3) 
Evert Zoomer (Maasboulevard laagbouw (1-39 en 41-79) tussen toren 2 en 3) 
Andre Riegman (VVE de Oude Maas II)                                   
Yvonne v/d Sloot (Bewonerscommissie flat Biesboschstraat) 
Anneke van der Leek (Bewonerscommissie Biesboschstraat) 
Metin Tutkun (tussenwoningen nrs 153 tm 195 aan de Maasboulevard) 
Joop van der Hor (betrokken bewoner) 
Wim Schraven (Maasboulevard 135: betrokken bewoner) nieuw lid 
Rob vd Velden (toren 4) nieuw lid 
Martin Huizinga (toren 4) nieuw lid 
Brigitte en Henk Laban (Maasboulevard 82: betrokken bewoner) nieuw lid 
 
Wethouder Jan Willem Mijnans 
Roy Westerhof (projectleider) 
Marieke Boerma (planoloog) 
Bianca van Kasteren (communicatieadviseur) 
Peter Veenstra LOLA architecten             
 
Afwezig met kennisgeving: 
Wethouder Martijn Hamerslag 
Bianca van Kranenburg (VVE nieuwe toren / terras 2) 
Hans de Boer (VVE blok 2 Maasboulevard)  
 
Afwezig zonder kennisgeving: 
J. Stougie: (VVE nieuwe toren/terras 2) 
 

Kopie aan: 
allen 

 
1. Opening en welkom  
Jan Willem Mijnans heet iedereen welkom en geeft het woord aan Roy Westerhof. Roy bespreekt agenda. 
 
Meneer Huizinga: vraagt of agendapunt toevoegen mogelijk is. Hij merkt ook op dat hij zichzelf heeft aangemeld, maar 
niks hoorde, dat hij dus pas later is aangehaakt en is geschrokken van wensentekening. Hij vraagt of er al besluiten zijn 
genomen. De heer Tutkun heeft zich niet eerder aangemeld maar is pas later aangemeld en herkent zich in dit verhaal. 
Roy legt uit dat in principe iedereen die zich officieel heeft aangemeld kan toetreden tot de klankbordgroep. Daarnaast 
geeft Roy aan dat de klankbordgroep geen besluiten neemt en dat er tot nu toe wensen en zorgen zijn besproken.  
 
Ook Evert Zoomer wil graag de agenda wijzigen: eerst verslag doornemen, want volgens hem mist de gemene deler 
daarin. Dat wil hij eerst afhandelen voor we verder gaan met doornemen wensentekening ingaan. Roy geeft aan dat de 
keuze hiervoor is gemaakt met de ervaring van de 2e bijeenkomst. Het verslag doornemen nam 2/3 van de tijd in en er 
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weinig tijd over bleef om de input door te nemen waar de bijeenkomst voor bedoeld was. Omdat het merendeel van de 
aanwezigen het hiermee eens is de agenda omgegooid. Ook vinden zij het goed als er een extra vergadering wordt 
ingelast als niet alle bespreekpunten vanavond aan bod komen. 
 
Er ontstaat een discussie over uitlaatstrook / geen opruimplicht. Hier zijn veel onduidelijkheden over. Pleun geeft vanuit 
zijn kennis als voormalige ambtenaar bij de gemeente uitleg over het beleid. Maar geeft duidelijk aan dat er naast 
handhaving ook veel verantwoordelijkheid bij de hondeneigenaren ligt. 
 
Joop van der Hor vraagt: de wensenkaart stopt waar de Hongerlandsedijk begint, klopt dat?  
Roy: dit project stopt daar inderdaad. We concentreren ons nu op dit stukje. Het beleid binnen de gemeente is dat er bij 
nieuwe ideeën/plannen altijd de omwonenden/betrokkenen worden betrokken.  
 
Sandra benadrukt: let wel op eenduidigheid in bankjes en prullenbakjes.  
Jan Willem Mijnans onderschrijft dit en Roy geeft aan dat je dit ook terugziet in de wensentekening. 
 
Joop vraagt zich hardop af of deelname voor hem aan deze klankbordgroep heel zinvol is en of het niet beter is om te 
wachten op andere ‘deelprojecten’ die meer nabij zijn woonadres zijn. Joop wil graag per bijeenkomst weten of het echt 
zinvol is om te komen. 
 
Graag aan einde van vergadering nieuwe data vaststellen voor volgende vergaderingen. 
 
2. Goedkeuring vorig verslag en opmerkingen   
 
Het vorige verslag wordt doorgenomen, correcties en opmerkingen zijn: 
 
Punt 2: Correctie Hans de Boer: Hij vertegenwoordigt niet Bob en Jaap. 
 
Punt 3: Opmerking heer Laban: er komen geen bomen, maar er staan er 2. Roy geeft aan dat dit klopt in het overleg met 
het waterschap is aangegeven dat er geen nieuwe bomen mogen worden geplant. 
 
Punt 5, eerste alinea: Opmerking meneer Huizinga: er staat “deze argumenten zijn plenair doorgenomen”, meneer 
Huizinga vraagt hoe dit zit. Roy legt uit dat deze in de Miro-presentatie staan van Peter, een aparte bijlage bij het 
verslag. 
Sandra zegt dat niet alles erin zit en gaat dit checken. Roy geeft dat haar A4 met input daarin is meegenomen.  
Roy: vastgesteld verslag met presentatie komt nog op projectpagina (geanonimiseerd) en wordt nog aan iedereen 
gemaild (niet anoniem). 
 
Punt 5, tweede alinea, deze zin loopt niet goed: “Sandra de Winter wil heel graag in een klankbordgroep van de deze 
nieuwe ontwikkelingen.” Correctie: van de nieuwe school, toevoegen. 
U zou mij die informatie toesturen zegt Sandra, zou om een bestaande klankbordgroep gaan. 
Nee, zegt Roy er kómt participatie. Omwonenden krijgen binnenkort een brief voegt Jan Willem Mijnans toe. Roy zegt 
dat hij de wens van Sandra voor deelname heeft doorgegeven aan de projectleider. Sandra geeft aan dat ze hier niet 
van op hoogte is.  
 
Punt 5, algemeen: 
Men mist in het verslag de gemene deler uit de verslaglegging die in de Miro-presentatie is opgenomen door de 
architect. Vinden de aanwezigen voor hun achterban erg belangrijk. Hierbij worden de gemene delers van de input zoals 
betere verlichting en dezelfde zoals bij de Elementen zijn toegepast, meer bankjes, meer prullenbakken met deksels e.d. 
maar ook afzonderlijke input verwerkt op een wensentekening. Voor de reacties/input zie de bijlage: Maasboulevard 
kbg2 - visuele aantekeningen anoniem 20220310.  
 
Aandachtspunten, correcties: 
Heer Tutkun maakt zich zorgen om de rust, er is al parkeerproblematiek, met toenemende recreatie nog meer. Grasveld 
voor onze eigen woning: geen zicht belemmerende zaken, geen speeltoestellen. Richting Beerenplaat is hier een betere 
plek voor. Het merendeel was het hiermee eens. Geen geluidsoverlast, geen parkeeroverlast en wil niet dat 
wooncomfort achteruitgaat. 
 



  

                                          

 

                             
 

 

3 

Evert Zoomer, bij 5e aandachtspunt: geen gymtoestellen, maar trimtoestellen. 
Evert geeft aan stadsbelang versus gebiedsbelang welke zijn besproken, kan discrepantie zijn. In het ontwerp zal breder 
worden gekeken dan alleen dit projectgebied: eenheid in uitstraling en materialisering zoals banken, lichtmasten e.d. 
over de gehele Hongerlandsedijk. Hij heeft hier geen echt antwoord op gekregen, maar mist dit punt in ieder geval in 
het verslag.  
Jan Willem Mijnans zegt: Je hebt gelijk. Daarom zitten hier direct omwonenden. 
 
Er ontstaat een discussie, hoe zit het met vertegenwoordiging? 
We hebben de VVE’s uitgenodigd zegt Roy, maar met de VVE van meneer Huizinga ging er blijkbaar iets niet goed met 
aanmelden.  
Geen vertegenwoordiging vanuit anderen, hoe daarmee omgaan vraagt dhr. Laban? Laagbouw zit er niet bij vanwege 
Bob Smit? Wie vertegenwoordigt die laagbouw dan?  
Roy: plenaire bewonersbijeenkomst komt nog, dan kunnen alle belanghebbenden hun reactie geven. 
Heer Huizinga en Heer Tutkun: willen dat alle mensen opnieuw aangeschreven worden. 
Jan Willem Mijnans zegt: nadenken hoe we toch die laagbouw er toch in vertegenwoordigd krijgen + noemt voorbeeld 
van Eikenlaan, waar zaken in delen werden opgeknipt. 
Heer Huizinga stelt voor een ‘vaste’ klankbordgroep en wil dit met heer Tutkun oppakken  
André Riegman vraagt aan familie Laban die nu voor het eerst en op persoonlijke titel erbij zijn of de laagbouw tussen 
toren 1 en 2 vertegenwoordigen?  Jawel, maar wilde Bob niet voor voeten lopen, waren even terughoudend. 
 
Handhaving is aandachtspunt zegt heer Laban, staat in het vorige verslag, maar er komen nog meer toestellen, hij vindt 
het erg vaag wat er wordt bedoeld met “handhaving is aandachtspunt”.  
Jan Willem Mijnans: we hebben een handhavende taak, denk aan zwerfaval, scooters, hondenpoep, etc. Alleen dit kan 
niet onbeperkt, maar moeten we inderdaad wel waarmaken. Het is nu inderdaad vaag omschreven: handhavende taak 
moet goed en zichtbaar plaatsvinden zegt Jan Willem Mijnans. 
 
Heer Huizinga wijst iedereen op de BuitenBeter App: met deze app kun je zelf overlast melden, we hebben zelf ook een 
aandeel hierin. 
Jan Willem Mijnans: dit kan ook via meldingensysteem van de gemeente. 
Anneke van der Leek heeft hiermee slechte ervaring, dat na haar melding, Reinis het gemelde object niet kon vinden. 
 
Verslag vorige vergadering wordt gecorrigeerd conform bovenstaande (op basis van correcties, niet de opmerkingen) en 
is hiermee vastgesteld. 
 
Vastgesteld verslag met presentatie komt nog op projectpagina (geanonimiseerd) en wordt nog aan iedereen gemaild 
(niet anoniem). 
 
3. Bespreken wensenkaart 
Iedereen krijgt persoonlijk de mogelijkheid om de reactie van zijn/haar achterban toe te lichten. Alle opmerkingen 
worden door de architect op het scherm genoteerd (net als de vorige bijeenkomst). 
Heer Tutkun merkt op: net geen 4 weken de tijd gekregen, dus heeft niet alle achterban/bewoners persoonlijk kunnen 
spreken. 
 
Inleiding architect: 
Dit is de wensenkaart tot nu toe. Het is onze interpretatie van alle wensen / opmerkingen van de vorige keer, zodat er 
iets ligt om op te reageren door jullie achterban. 
 
Peter start met de reacties die hij al per e-mail had ontvangen. Er zat wat overlap in. Hiervan heeft Peter categorieën 
gemaakt: 
 
-Eens 
-Gemengd 
-Nee 
 
Per gebouw de opmerkingen noteren of juist niet? Er ontstaat een discussie waarbij onder anderen heer Tutkun en 
Riegman aan het woord zijn. Eerstgenoemde wil graag per gebouw alles genoteerd zien, Riegman niet, wil geen 
tweespalt aanwakkeren, het gaat om het eindresultaat. 
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We doen beide zegt Peter, maar we maken 1 plan waarin namen er niet toe doen. 
 
Evert Zoomer: goed kijken naar het gewicht dat opmerkingen vanuit 1 persoon meekrijgt.  
 
Peter start met noteren van opmerkingen: 
 
John Westerman (Maasboulevard laagbouw (1-39 en 41-79) tussen toren 2 en 3): 
Heeft tegengestelde meningen opgehaald (voorbeeld schelpenpaadjes, de een wil het, de ander niet), dus van 
verschillende personen suggesties/wensen. Waaronder: bereikbaarheid voor mindervaliden niet goed en afvalbakken. 
Afvalbakken: Jan Willem Mijnans wil graag bakken met kleppen om vogels te weren. 
 
Bankjes niet in midden van fiets-/voetpad, mensen op bankje worden voor voeten gereden. Als het maar 1 pad is dat 
mensen niet hoeven over te steken. 
 
Houdt er rekening mee dat een Vlonderpad vaak onder water mits die te laag in aangelegd. 
 
Diverse bestaande beplantingsvakken die niet goed groeien bij toren 4. 
 
Mogelijkheid voor een IJscoboer? 
 
Opmerkingen Jan Willem Mijnans: 
- misschien moeten we het hondenbeleid sowieso een keer tegen het licht houden. 
- met deze groep een keer praten over handhaving met het afdelingshoofd Handhaving van de gemeente. 
 
Evert Zoomer (Maasboulevard laagbouw (1-39 en 41-79) tussen toren 2 en 3): 
Geen hele speeltuin, maar hier en daar iets om te spelen. 
Jan Willem Mijnans: speelbeleid, is geconcentreerd kunnen switchen van element naar element. 
Leeftijdsopbouw ook goed bekijken zegt heer Huizinga. En we zijn er komen wonen omdat het zo lekker rustig is. 
Jan Willem Mijnans ja, maar mensen wilden juist iets voor kleinere (klein)kinderen, bleek uit enquête.  
Heer Tutkun: blijkt niet uit wat hij ophaalt bij zijn achterban. 
Pleun Huijgen: dat wat nu geprojecteerd is op de wensentekening, is gigantisch. 
Jan Willem Mijnans: daarom praten we erover, en als iedereen het afschiet, ook bij de plenaire bijeenkomst, dan doen 
we dat niet. 
Architect beaamt: speelvoorziening inderdaad wel heel groot. 
Sandra: mensen zijn er komen wonen voor uitzicht. Heer Laban onderschrijft dit. 
Marieke: het is een kunstobject waarop je kunt spelen, niet per se letterlijk zo, maar zoeken naar de vorm hiervoor. 
Pleun Huijgen: ja, maar heb het wel aan de bewoners zo voorgelegd. 
Afdronk discussie: deel aanwezigen zegt geen grote speelvoorziening en meer verspreid, deel aanwezigen zegt helemaal 
geen speelvoorziening. 
 
Jan Willem Mijnans benadrukt dat hij begrijpt dat uitzicht belangrijk is voor de omwonenden, wel wil hij deze parel ook 
zoveel mogelijk andere doelgroepen aantrekkelijk maken en daarom praten we met elkaar, dat er iets moois ontstaat  
voor jullie zelf, maar ook voor fietsers en hardlopers bijvoorbeeld. 
 
Evert Zoomer: jeu de boules baan gevonden, wist hij niet, kan uitstekend langs het voetpad. 
 
Parkeervoorzieningen in zijn algemeenheid schieten tekort, te weinig plek. 
Oplossing ontmoedigen noemen enkele aanwezigen, maar anderen vragen zich af waar laten wij dan de auto? 
Meer recreatie trekt meer auto’s aan. Voor bewoners zorgen voor voldoende parkeergelegenheid, maar hoe gaan we 
om met extra voor recreatie? 
Parkeervergunningen mogelijk? Handhaven lastig. 
Bloemenperk opschuiven en dan extra parkeerplaatsen maken zegt Yvonne. 
Jan Willem Mijnans: we kunnen een quick scan doen om parkeervakken toe te voegen. 
 
Tegenstrijdigheid volgens heer Tutkun: meer recreëren, dat betekent dat mensen met auto komen. Snapt wel dat het 
voor heel Nissewaard aantrekkelijker moet worden, maar hier wel rekening mee houden en realistisch zijn. 
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*Dit agendapunt wordt omwille van de tijd afgesloten. Er wordt nog een nieuwe vergadering gepland.* 
 
4. Bestuurlijke opgaven  
Roy laat kort de sheet bestuurlijke opgaven zien uit de presentatie. Het gaat er met name om dat de bestuurlijke 
opgaven nog steeds in lijn liggen met de wensen van de klankbordgroep. 
 
Ook staat Roy kort stil bij de sheet over de ontwikkelingen rondom de nieuwe woontorens en school, Roy zal deze 
informatie separaat doorsturen naar de klankborgroep (met contactgegevens). 
 
5. Vervolg en praktische afspraken 
Er komt op korte termijn (indien mogelijk medio mei) een volgende klankbordgroepbijeenkomst omdat niet iedereen 
een reactie heeft kunnen geven op de wensentekening. We gaan dan verder waar we gebleven waren en focussen op 
het ophalen van de reacties van iedereen die nog niet aan het woord is geweest.  
 
6.  Afsluiting 
Roy sluit de vergadering om 21.45 uur. 
 
 
 

>>> lees verder >>> 
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Deel 2 – verslag 18 mei 
 
Aanwezig:  
Brigitte en Henk Laban (Maasboulevard 82: betrokken bewoner) nieuw lid 
John Westerman (Maasboulevard laagbouw (1-39 en 41-79) tussen toren 2 
en 3) 
Pleun Huijgen (VVE toren 1) 
Metin Tutkun (tussenwoningen nrs 153 tm 195 aan de Maasboulevard) 
Martin Huizinga (toren 4) nieuw lid 
Rob vd Velden (toren 4) nieuw lid 
Wethouder Jan Willem Mijnans 
Wethouder Martijn Hamerslag 
Roy Westerhof (projectleider) 
Martijn de Jong (projectleider civiel) 
Peter Veenstra LOLA architecten   
Bianca van Kasteren (communicatieadviseur) 
       
Afwezig met kennisgeving: 
Bianca van Kranenburg (VVE nieuwe toren / terras 2) 
Hans de Boer (VVE blok 2 Maasboulevard)  
Sandra de Winter (VVE Terras aan de Maas)          
Evert Zoomer (Maasboulevard laagbouw (1-39 en 41-79) tussen toren 2 en 3) 
Andre Riegman (VVE de Oude Maas II)                                   
Yvonne v/d Sloot (Bewonerscommissie flat Biesboschstraat) 
Anneke van der Leek (Bewonerscommissie Biesboschstraat) 
Joop van der Hor (betrokken bewoner) 
Marieke Boerma (planoloog) 
 
Afwezig zonder kennisgeving: 
J. Stougie: (VVE nieuwe toren/terras 2) 
Wim Schraven (Maasboulevard 135: betrokken bewoner) nieuw lid 
 

Kopie aan: 
allen 

 
 
1. Opening en welkom  
 
Roy opent de vergadering. Dit keer is ook Martijn de Jong aanwezig, hij is projectleider civiel bij gemeente Nissewaard 
en is nu alvast op dit project aangehaakt, zodat hij meteen goed op de hoogte is en mee kan denken over de technische 
aspecten bij de verdere uitwerking. Vanavond gaan we verder waar we de vorige keer gebleven waren: het ophalen van 
de wensen. Voordat we daarmee starten gaat Roy kort in op de bestuurlijke opgaven. 
 
 
2. Bestuurlijke opgaven  
 
Roy licht de sheet toe met bestuurlijke opgave Maasboulevard.  
 
Verbinding met de wijk 
Stadsparken hebben meerdere entrees en de aanwezige fiets- en wandelpaden zorgen ervoor dat men het park kan 
beleven en gebruiken. De afdeling verkeer geeft aan dat een directe verbinding boven aan de dijk op de Maasboulevard 
zeer wenselijk is.   
Reconstructie terras langs de Zoom in combinatie met aanpassing van de trappartij  
Dit wordt gezien als kwaliteitsimpuls voor het gebied wat toegankelijkheid (met name voor fietsers en mindervaliden) 
en gebruik versterkt. Houd hierbij rekening dat de Zoom in eigendom is van de VVE van de aangrenzende woningen 
i.v.m. ondergronds parkeervoorziening.   
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Optimaliseren secundaire wandelpaden 
Wandelpaden dragen bij aan het versterken en gebruik van groenstructuur. Op enkele punten ontbreekt een logische 
aanhechting van de paden. Langspaden tevens optimaliseren door extra beweeg mogelijkheden toe te voegen. 
Behoud zichtlijnen 
Secundaire wandelpaden aankleden met laag groen (struikgewas en beplanten ter bevordering van biodiversiteit i.p.v. 
bomen i.v.m. waterkerende dijk en uitzicht bewoners Maasboulevard  
Verschillende spots  
Het gebied leent zich ervoor om verspreid over het gebied pockets te creëren met een eigen karakter voor sport, 
spelen, ontmoeten en beplanting. Houd hierbij rekening met aanwezige en toekomstige functies (school) in relatie tot 
dubbelgebruik en geluidsoverlast.  
Parkeren 
Door aanpassingen in het stadspark neemt druk op parkeren mogelijk toe. Er is een parkeerdrukonderzoek in juli 2020 
uitgevoerd in de wijk. Deze metingen hebben vanwege Covid-19 enkel plaatsgevonden tijdens de nachtelijke uren 
(01.00-05.00) en zijn daardoor een weergave van de ‘bewonersbezetting’. In totaliteit heeft het gebied een capaciteit 
van 406 parkeerplaatsen waarvan er 288 gevuld waren. Het onderzoek liet zien dat er ter hoogte van de Lingestraat een 
hoge piek waarneembaar is op zaterdagen en ’s nachts. Verder liet het onderzoek zien dat de parkeerdruk niet 
uitzonderlijk hoog is. Gezocht kan worden naar een combinatie met de toekomstige school (weekend en middag 
gesloten) en met het parkeerteerrein Zaanstraat/Eemstraat door in te zetten op bewegwijzering.  
Bestaande beplanting 
Houdt in het ontwerp rekening met handhaving van de bestaande beplanting welke in 2020 is gerealiseerd in 
samenspraak met bewoners.  
Openbare verlichting  
De huidige verlichting is aan vervanging toe en voldoet niet aan de verlichting-technische eisen. Vanuit de afdeling 
beheer lopen er gesprekken met het waterschap Hollandse Delta om de verlichting langs de Maasboulevard te 
vervangen. Vanwege eenheid op de gehele dijk is er een voorkeur om dezelfde mast/armatuur combinatie toe te 
passen identiek als toegepast is bij de Elementen. Inpassing moet onderdeel uitmaken van het ontwerp. 
Evenementen 
Houd in ontwerp rekening met vliegerfestival en eventueel andere evenementen. In de toekomst en met het ontwerp 
moet het mogelijk blijven om vliegerfestival op deze locatie te blijven organiseren. 
 
Dit zijn alle bestuurlijke onderwerpen waarmee rekening gehouden moet worden bij de inrichting van het gebied.  
Roy meldt onder andere dat de pockets (= kleinschalige percelen) met speel elementen in samenwerking met de 
beleidsmedewerker Spelen wordt opgepakt.  
Parkeren krijgt de nodige aandacht waarbij ook de mogelijkheden worden meegenomen om gedeeld gebruik te kunnen 
maken van de parkeerplaats van de nieuw te bouwen school. Deze wordt immers in de namiddag, avond en weekend 
niet gebruikt voor de school. 
Verlichting: in het ontwerp wordt gezorgd dat er geen verschil is in uitstraling van de openbare verlichting over de 
gehele dijk. Ook het laatste stukje Schapenpad wordt meegepakt.  
Ook staan we open voor nieuwe evenementen, denk aan iets als een foodtruckfestival.  
Pleun Huijgen: de foto’s van de wensentekening geven een vertekend beeld, heel hoge objecten bijvoorbeeld.  
Jan Willem Mijnans: Klopt, maar is ons duidelijk, geen hele hoge attributen. Vanuit de ontwerper is het ook meer 
bedoeld om de discussie op gang te krijgen. Pleun Huijgen hoort liever wat de gemeente zou willen, vindt het te veel 
een luchtverhaal, veel dingen zijn gewoon te hoog. Roy: gaan we vanavond in de sessie met Peter Veenstra dieper op in  
 
3. Bespreken wensenkaart 
 
Brigitte Laban en Henk Laban (Maasboulevard 82: betrokken bewoners): 
Goed scheiden fiets- en voetpad is vorige keer benoemd. Aan welke kant komt het een aan welke kant het ander en is 
de uitbreiding richting het water of naar de woningen? Het fietspad blijft op dezelfde plek zoals nu op de 
wensentekening is aangegeven en het voetpad gaat richting woningen zegt Roy.  
Henk Laban: Bestaande toestellen liggen pal aan voetpad. Als je dat gaat opschuiven moet alles opgeschoven / 
opgebroken worden.  
Peter Veenstra: zijn technische uitwerkingen wordt deze aspecten meegenomen waarbij we verstandig moeten kiezen. 
 
Jan Willem Mijnans: ook de verharding bij de trappartij (driehoekje) gaan we aanpakken.  
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Er wordt door aanwezigen genoemd dat het trottoir was opgebroken, maar dat er weer vieze tegels voor teruggekomen 
zijn. Kunnen deze tegels ook schoon gemaakt worden? Zijn hier ook plannen voor?  
Jan Willem Mijnans weet het niet, maar wil wel een check doen in herstraatprogramma. 
 
Verplaats het fietspad richting het water en laat het voetpad liggen, zodat er scheiding komt tussen loop- en fietspad is 
een wens die Brigitte Laban graag genoteerd wil hebben. 
 
Henk Laban: Technisch verzoek: trappen richting het water voorzien van een leuningen. 
 
Henk Laban: Hoelang gaat verbouwing duren? Hoe lang onrust voor de deur?  
Roy: als uiteindelijk een gedragen ontwerp er ligt en de werkzaamheden bekend zijn dat kunnen we beter inschatten en 
zullen de mensen daarover worden geïnformeerd. 
 
Henk Laban: bestaande verlichting is ideaal, schijnt naar waterkant, liever niet richting waterkant. 
Jan Willem Mijnans vindt dit een goed punt maar wil dat er ook goed naar sociale veiligheid wordt gekeken. Roy geeft 
aan dat de huidige verlichting meer sfeerverlichting en aan vervanging toe is. De nieuwe verlichting is een functionele 
verlichting die de sociale en verkeersveiligheid  waarborgt. Er zal LED-verlichting worden toegepast waarbij de 
lichtbundel goed te sturen is en er in tegenstelling tot de conventionele lampen geen strooilicht geeft die vaak de 
veroorzaker is van lichthinder. 
 
Verder sluit familie Laban aan bij eerdergenoemde wensen die vorige keer zijn genoemd. Speeltoestellen houden wat er 
is, maar niet uitbreiden bijvoorbeeld. Paviljoen graag bij het strandje, niet ver er vandaan. 
 
Henk Laban, haakt nog in op verhaal de foto’s van de wensentekening: dit komt over alsof de gemeente ons aanhoort 
en dan tandje erbij doet en dat dat acceptabel zou zijn. Daarom zitten wij als bestuurders erbij zegt Mijnans. De raad 
moet het ook eens zijn en als wij dan veel meer doen dan de bewoners willen, zou heel gek zijn. Hamerslag: daarom ook 
die sheet bestuurlijke opgaven met de pockets net behandeld. 
 
Martin Huizinga: concentreer de speelelementen dan. Roy: ja dat kan een optie zijn maar andere bewoners willen het 
juist spreiden. Daarvoor zitten wij als klankbordgroep bij elkaar om hierin een voorstel te doen. 
Henk Laban: ja maar die moeders gaan niet alle speeltoestellen af. 
Pleun Huijgen: maar ik als opa zou het juist wel verspreid willen voor de allerkleinsten. 
Roy: in de vorige bijeenkomst is aangegeven dat er wens is voor kleinschalige sport/speel elementen voor de 
allerkleinsten en senioren. 
Tutkun: nee hoor, dat is niet de uitkomst van zijn achterban. 
 
John Westerman (Maasboulevard laagbouw (1-39 en 41-79) tussen toren 2 en 3) hebben in de vorige bijeenkomst hun 
wensen/zorgen toegelicht. 
Zou graag ook een openbare toiletvoorziening toe willen voegen.  
Martijn Hamerslag zou het liefst zien dat het door een voorziening wordt aangeboden door de bestaande of eventueel 
nieuwe horeca, dan ook meer verzekerd van schone toiletten. 
John Westerman: misschien iets kleins creëren bij het strandje. 
Martijn Hamerslag: bij Elementenhuis wordt uiteindelijk ook gebouwd, dus als daar ook iets komt, dan zal het ook 
tijdelijk zijn. 
 
Pleun Huijgen (VVE toren 1): 
Sommige bewoners vinden houten wandelpaden onveilig bij nat weer.  
Meer handhaving genoemd en geluidsoverlast van sportende mensen.  
De Wensentekening geeft te veel speellocaties en te hoog en te groot aan. Geen voorkeur voor uitbreiding horeca. 
Meer bankjes. Af en toe een evenement goed. Voet- en fietspaden goed op elkaar aansluiten, is veiliger. Sommigen 
vinden het een aanwinst, maar meningen verdeeld. Vraagt aandacht voor mogelijke problemen parkeren. 
Toren 1 richting toren 4, vanaf bankjes, dan kijk je tegen 2 meter hoog gras. Vanaf strand Elementenhuis zou iedere 90 
dagen gemaaid moeten worden, van strandje naar Allemanslaantje, maar staat 2 meter hoog, is uitrenstrook met 
opruimplicht, daar kun je de uitwerpselen niet terugvinden. Ergens anders onduidelijkheid over opruimplicht, daar wel 
gemaaid.  
Jan Willem Mijnans vraagt: al contact gehad met de gemeente hierover? Nee, zegt Pleun. 
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Jan Willem Mijnans laat check doen op maaibeleid en zou graag duidelijker communicatie zien ter plaatse waar wel / 
niet opruimplicht geldt. 
Martin Huizinga: plaats poepzakjes en afvalbakken, dit werkt bevorderend. Mijnans geeft aan dat de gemeente daar in 
het verleden heeft besloten om dit niet te doen. 
Henk Laban: maak de bebording duidelijker met de lengte en breedte van de hondenuitlaatstroken te vermelden. 
 
Pleun Huijgen: bij het grasonderhoud rekening houden met een strook waarin 25.000 bollen zijn geplant als een slinger 
langs het fietspad.  
Jan Willem Mijnans: Groenbeleid wordt dit jaar geactualiseerd, Roy wordt gevraagd dit onderwerp op te nemen met de 
ambtenaar Groenvoorzieningen. 
 
Metin Tutkun (tussenwoningen nrs 153 tm 195 aan de Maasboulevard): 
Alle woningen en tussenwoningen aangeschreven, dat zijn er 22, nummers 153 t/m 195, en toren 3 en toren 4 (90 
woningen totaal) en 51 procent respons. Heeft vragen voorgelegd en mensen laten aankruisen: deze informatie wordt 
nog nagezonden aan Roy en kan worden meegenomen bij het verslag. 
Samenvattend:  
Lichte steun voor: fietspad, verbreding aan waterkant, houten looppad mooi, ligt lager, loopt onder water prima, 
verlichting kan beter, wel naar het water richten.  
Overgrote deel geen steun voor de wensentekening: geen zitbanken, geen speeltoestellen, geen zandbakken, geen 
extra horeca, geen fitness, meesten willen niks veranderen.  
 
Martin Huizinga: kijk naar tijdelijke afsluiting voetpad aan waterzijde als waterstand hoog is en zorg voor een 
alternatief. 
Kopse kant: de “roetsbaan” (brug) bij Allemanshaven, mensen zijn zich rot geschrokken, willen ze niet, vanwege bevers, 
ijsvogels, reeën, etc. Dit uitzicht moet groen blijven. 
 
Rob vd Velden: je mag er niet in nu, straks ineens wel (natura gebied.). En ook geen verlichting doen, dan gaat 
nachtleven weg. 
 
John Westerman: bedoel je voetpad beneden bij water? Ja, zegt Huizinga, dat willen toren 3 en 4. 
John Westerman: Waarom probleem opzoeken van laagwater? Huizinga: daarom alternatief bieden. 
Martin Huizinga: Bewoners willen fiets- en voetpad uit elkaar om niet voor de sokken gereden te worden door 
bromfietsers bijvoorbeeld.  Ook nadenken over verbinding voor scootmobiel. 
 
Metin Tutkun: heeft nooit de enquête gezien waar steeds over wordt gesproken, over spelen bijvoorbeeld, terwijl daar 
wel op terug wordt gegrepen. Hij noemt: geen speeltoestellen en ook geen horeca, is no go. 
 
Martin Huizinga ziet hier wel kansen voor (horeca) bij jeu des boules baan, maak daar een terras. Martijn Hamerslag 
onderschrijft dit. Pleun Huijgen ook. 
 
Verbinding met de wijk, wil raad ook graag. Jan Willem Mijnans laat verbinding zien met Amerstraat, nog niet optimaal 
was wel bewust omdat we die verbinding willen. 
 
Ook goed kijken naar stand zon, zegt Martin Huizinga, in relatie tot terras. 
 
Rob vd Velden en Martin Huizinga (toren 4): 
“Roetsbaan” (brug) ongewenst, noemt Martin nog eens (zie vorige punt). 
 
Metin Tutkun: graag verlichting naar Allemanspad doortrekken. Roy: dit is ook zo opgenomen in de wensentekening. 
 
Plantvakken bij toren 4 besproken vorige keer. Nu zijn de planten recent vervangen, maar het groeit voor geen meter, 
sowieso nooit een bloemetje gezien. Zou er wel komen. Kan er andere beplanting of grond in? Bij maaien wordt er langs 
de paaltjes mooi gemaaid, maar achter de paaltjes staat de dode planten. Wens is goede renovatie van de plantvakken 
en goed kijken naar noodzaak van de palen. Jan Willem wil dit op de actielijst. 
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Martin Huizinga zou graag ondergrondse afvalbakken willen, maar dat kan niet zeggen Roy en wethouder, dan moeten 
we graven in de dijk wat vanuit het waterschap niet geaccepteerd wordt. Een mogelijkheid zijn grotere afsluitbare 
afvalbakken. 
 
Jan Willem gaat met Roy naar stadsbeheer om alle genoemde verbeterpunten door te nemen. 
 
JA / NEE lijst van architect wordt erbij gepakt. 
Roetsbaan, kabelbaan, tokkelbaan, brug (zijn diverse namen hiervoor gebruikt), maar hoort bij nee. 
 
Verzoek meerdere bewoners voor verspreide speelvoorzieningen, zegt Mijnans. Dit kwam uit enquête. We horen nu 
van jullie liever niet spreiden, daar luisteren we naar, misschien meer concentreren.  
Metin Tutkun: parkeerproblematiek is er al, vorige keer genoemd. 
Jan Willem Mijnans: denk je dat spelen auto’s aantrekt? 
Ja, zegt Metin Tutkun. Moeders om 17.00 uur weg en ’s avonds hangjongeren. 
Wij hebben geen behoefte aan spelen nabij toren 3 en 4. 
 
Martijn Hamerslag: we kunnen niet bij de raad aankomen dat er nergens een speelplek is, geconcentreerd of in pockets, 
we kijken waar er wel iets mogelijk is. 
John Westerman: benoemt dat er wel kleine speelplekken kunnen komen. 
Jan Willem Mijnans: we houden rekening met wat er per toren als wens is uitgesproken, dan kan er bij een bepaalde 
toren wel spelen komen en bij de andere niet. Dat moet toch kunnen? Ja, zegt Metin Tutkun, als het spelen maar niet bij 
onze torens komt. 
Martijn Hamerslag: en spreiding is op zich ook goed, om drukte in goede banen te leiden. 
 
Bij nieuwe torens, binnenzijde dijk, her en der een sportattribuut, oppert Pleun Huijgen. 
Martijn Hamerslag: meer aantrekkingskracht op plek fitnesstoestellen, geclusterd, dat trekt mensen. 
 
Roy: we gaan alle genoemde wensen/zorgen ordenen en op basis daarvan een schetsontwerp te maken.  
Metin Tutkun: blijft bij zijn standpunt waar mensen niet voor openstaan nabij zijn torens.  
Martin Huizinga: jullie gaan nu kijken naar alle wensen/zorgen en uitwerken en we snappen dat we ergens water bij de 
wijn moeten doen. 
 
Peter Veenstra benoemt dat een aantal personen de wensen per mail hebben doorgestuurd maar die niet bij deze 
bijeenkomst aanwezig konden zijn. Deze wensen zijn kort doorgenomen maar omdat de betreffende mensen zelf niet 
aanwezig waren voor een nadere toelichting worden deze uiteraard wel meegenomen bij verdere uitwerking. 
 
4. Vervolg, praktische afspraken 
 
Roy gaat verder met zijn presentatie. 
 
Planning 
Roy laat de planning zien. Hier komt in overleg met de aanwezigen een wijziging op: voor we de plenaire 
bewonersbijeenkomst hebben, doen we nog één keer een klankbordgroepbijeenkomst, dan kunnen we het 
schetsontwerp laten zien. Omdat dit schetsontwerp bij de interne organisatie (technisch en budgettair) en het 
Waterschap moeten afstemmen, wordt dit na de zomer. Roy houdt iedereen per mail op de hoogte. 
 
En voor de plenaire bijeenkomst, dan misschien met een tent op het gras, oppert Pleun Huijgen, hij verwacht dat er veel 
mensen op afkomen. 
 
Beheer 
Roy laat een organogram zien. Hij legt uit: Beheer is ook iets wat we goed moeten gaan bekijken: wat willen we maken, 
welke beheerkwaliteit wordt nagestreefd, hoe gaan we het beheer doen en welke onderhoudsbudgetten daarbij horen. 
 
Handhaving 
Roy laat een sheet over Handhaving zien: we nodigen het afd hoofd Handhaving uit bij volgende 
klankbordgroepbijeenkomst om hierover te vertellen. Wet- en regelgeving hieromtrent worden dan toegelicht en wat 
de capaciteit/frequentie is. 
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BuitenBeter App is onbekend zegt Martin Huizinga. Ja, zegt Jan Willem Mijjans, maar het meldingensysteem werkt 
goed, we hebben destijds niet gekozen voor app, maar voor verbeteren systeem. Beter om het zo overzichtelijk te 
houden. Maar het één hoeft het ander niet uit te sluiten. 
 
Hondenuitlaatplaatsen 
Laatste sheet is een overzicht met alle hondenuitlaatplaatsen. 
 
Roy zal presentatie toesturen naar iedereen. 
 
5.  Afsluiting 
 
Verslag volgt per e-mail, iedereen kan daarop per e-mail reageren, dan wordt het vastgesteld. Dit doen we dit keer dus 
per e-mail en niet bij de volgende klankbordgroepbijeenkomst die pas na de zomer is. 
 
Roy sluit de vergadering om 9.15 uur. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

OPENSTAANDE ACTIEPUNTEN  

 

No :                                                Onderwerp Actie 

 Actiepunten  

1 Uitnodigen teamleider Handhaving in de klankbordgroep  Roy 

2 Mogelijkheid parkeerdrukonderzoek uit te voeren uitzoeken Roy, Jan 
Willem 

3 Sheet nieuwe ontwikelingen op voorhand doorsturen Roy 

4 Check herstraatprogramma ivm verharding nabij trappartij Roy 

5 Check groenbeheer/maaibeleid in relatie tot hondenuitlaatplaatsen Roy 

6 Opnemen grasonderhoud in relatie tot bloembollenslinger bij afdeling Groen Roy 

7 Enquete dhr Tutkun toevoegen aan het verslag Roy 

 Genoemde verbeterpunten intern opnemen bij stadsbeheer Roy,Jan
Willem 

 

AFGEHANDELDE ACTIEPUNTEN VORIG OVERLEG  

 

No :                                                Onderwerp Actie 

 Actiepunten   

1 Navraag of er bezwaar is tegen het delen van mailadressen met elkaar? Roy 

2 Presentatie Roy en Lola van deze 1e bijeenkomst wordt nagestuurd per mail aan de leden Roy 

3 Vertegenwoordiger van de woningen tussen de torens uit nodigen Roy 

4 Navraag bij de niet aanwezige leden of de klankbordgroep in de avond mogelijk is Roy 

5 Doorgeven aan de projectleider die gaat over nieuwe ontwikkelingen. Roy 

6 Voorlopig Ontwerp (VO) uitwerken Peter 

7 Aanlevering voorlopig ontwerp aan klankbordgroepleden op papier, formaat A0 of A1. Roy 

8 Roy stuurt ter info de enquete door aan de klankbordgroepleden van Bianca van Kranenburg Roy 
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